

Date: 9 June 2024

التاريخ: 9 يونيو 2024م

Subject :Abraj Energy Services Signs Sharia Compliant Islamic Financing Agreement (Diminishing Musharaka)

الموضوع: إعلان عن توقيع شركة أبراج لخدمات الطاقة اتفاقية تسهيلات تمويلية (المشاركة المتناقصة) متوافقة مع الشريعة الإسلامية

Abraj Energy Services, Oman's leading provider of oil and gas services, signed a Sharia-compliant Islamic financing facility agreement of 40 million Oman Rials (Diminishing Musharaka) with Alizz Islamic Bank on 9 June 2024. Of this amount, 30 million Oman Rials will be used to finance Kuwait Rigs and 10 million Oman Rials will be used for non-funded working capital facilities for the company.

وقعت شركة أبراج لخدمات الطاقة، المزود الرائد لخدمات النفط والغاز في سلطنة عُمان، اتفاقية تسهيلات تمويلية بمبلغ 40 مليون ريال عماني بتاريخ 9 يونيو 2024 (المشاركة المتناقصة) مع بنك العز الإسلامي، سيتم استخدام 30 مليون ريال عماني لتمويل الحفارات في الكويت و10 مليون ريال عماني لتسهيلات رأس المال العامل غير الممولة للشركة.

This financing is the result of the company's continuous efforts to reduce its reliance on conventional debt and seek financing solutions that comply with Sharia law.

يأتي هذا التمويل ثمرةً لجهود الشركة الحثيثة في خفض اعتمادها على الديون التقليدية، والبحث عن حلول تمويلية تتوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية.

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير

Best regards

لاكشمي راجان

الرئيس المالي

Lakshmi Rajan

Chief Financial Officer

